
Zápis – schůze představenstva klubu eFDrive 2.10.2023 
v klubovně eFDrive (Praha). 
 
Začátek schůze 17:00 
Přítomní členové představenstva: 

Jáchym Thon, Jakub Ťukal, Barbora Goláňová, Sára Hebrová, Ondřej Rychtera 
Přítomní členové klubu: 
 Adam Hlubuček, Bohumil Hora, Martin Ráž, David Thuma, Tomáš Seidl, Ondřej 
Dostál, Markéta Jirmanová,  
Program schůze: 

1. Schválení programu schůze 
2. Schválení zápisu ze schůze 26.6. 
3. Informace z SU 
4. Volba do představenstva 2023 
5. Akce ZS 2023/2024 
6. Spolupráce se SKAS ČVUT FD 
7. Klubovna 
8. Zapojení studentů z programu ERASMUS+ do eFD 
9. Různé 

 

1. Schválení programu schůze 

Představenstvo hlasuje o schválení programu. 
Výsledek hlasování č.1 (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 

2. Schválení zápisu ze schůze 26.6. 

Poté rychlé společné kontrole zápisu z minulé schůze přechází představenstvo 
k hlasování o schválení zápisu. 
Výsledek hlasování č.2 (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 

3. Informace z SU 

Delegátka za klub eFDrive Barbora Goláňová krátce hovoří o novinkách 
odehrávajících se ve Studetské unii. Dostává se ji několik nedůležitých kometářů a 
následně se přechází k dalšímu bodu programu. 

 
4. Volba do představenstva 2023 

Bylo stanoveno datum voleb do představenstva. 



5. Akce ZS 2023/3034 

Hrášek (Ondřej Rychtera) navrhuje plán akcí na zimní semestr. Rád by opět 
zrealizovat setkání se studenty prvního ročníku ve snaze jim pomoct se studiem a 
panu Horažďovskému vyjít vstříc s jeho prosbou. Dále se společně debatuje nad 
možnými daty všech akcí v průběhu podzimu.  
Tradičně je v plánu organizovat Grilování, Noc na fakultě, Pubkvíz, UZEL Afterparty, 
volby do představenstva klubu,  Vánoční mejdlo, promítání fotek k výročí klubu. 
 

6. Spolupráce se SKAS ČVUT FD 

Martin Ráž informuje přítomné o novinkách ve SKASu a nabízí klubu spolupráci.  

 
7. Klubovna 

Společně se probírá, jakým způsobem nabírat nové členy, a jak jim ukázat fungování 
klubu. Sára apeluje na všechny, aby se snažili klubovnu uklízet. Všichni se shodují, že 
nepořádek v klubovně je přetrvávající problém, který nemá jednoduché řešení, s touto 
myšlenkou se přechází k dalšímu bodu.  

 
8. Zapojení studentů z programu ERASMUS+ do eFD 

Hrášek zmiňuje, že se na fakultě objevuje hodne studentů Erasmus+ a rád by je zapojil 
a nabídl jim možnost účastnit se klubových akcí. Společně s Bobem debatují nad 
možnostmi, jak studenty kontaktovat. Všichni návrh úvítat v našem kolektivu studenty 
Erasmus+ podporují. 

 
9. Různé 

Jáchym zmiňuje, že by bylo vhodné obejít nástěnky na fakultě a vyvěsit na ně plán akcí 

zimního semestru.  

Dále otevírá téma organizování chatové skupiny s PR fakulty. Hrášek se k tomu krátce 

vyjadřuje.  

Hrášek informuje ostatní o esportech a otevírá téma realizace esportu i na fakultě. 

Konec schůze. 

 
 

 


